

## Circular

## تعميم

|  |  |
|--|--|
| <b>To</b> : Owners of Commercial Activities within Trakhees Jurisdiction.  | <b>إلى</b> : أصحاب الأنشطة التجارية في مناطق تراخيص.   |
| <b>From</b> : Department of Planning and Development – Trakhees.   | <b>من</b> : دائرة التخطيط والتطوير - تراخيص.   |
| <b>Subject</b> : Extend the Suspension of Commercial Activities.   | <b>الموضوع</b> : تمديد إيقاف الأنشطة التجارية.   |
| <b>Date</b> : 8 <sup>th</sup> - April- 2020  | <b>التاريخ</b> : 8 - أبريل - 2020  |
| <p>In line with the precautionary measures adopted by the UAE to reduce the spread of Corona Virus (COVID-19), Department of Planning &amp; Development - Trakhees directs to extend the suspension of commercial activities within Trakhees jurisdiction mentioned in Circular No. "17-TKS/LD20" and the activities exempted in the same circular will continue to operate.</p> <p>This circular shall be enforced until the end of the National Disinfection Program on 18th of April 2020.</p> <p>Please use the following link to view the circulars issued by the Retail and Commercial section:<br/><a href="https://www.trakhees.ae/en/ehs/rc/Pages/RC-Circulars.aspx">https://www.trakhees.ae/en/ehs/rc/Pages/RC-Circulars.aspx</a></p> <p>For more information, please communicate with Trakhees through Email: <a href="mailto:Customer.relationship@trk.pfc.ae">Customer.relationship@trk.pfc.ae</a></p> <p>Your strict attention and cooperation is anticipated.</p> | <p>تماشياً مع التدابير الاحترازية التي تتخذها دولة الإمارات العربية المتحدة للحد من انتشار فيروس كورونا (كوفيد-19)، توجه دائرة التخطيط والتطوير - تراخيص بتمديد إيقاف الأنشطة التجارية في مناطق تراخيص والمذكورة في التعميم رقم "17-TKS/LD20" مع استمرارية عمل الأنشطة المستثناة في نفس التعميم.</p> <p>على أن يتم العمل بهذا القرار حتى نهاية فترة برنامج التعقيم الوطني في دبي بتاريخ 18 أبريل 2020.</p> <p>يرجى استخدام الرابط التالي للإطلاع على التعميمات الصادرة من قسم البيع بالتجزئة والتجاري:<br/><a href="https://www.trakhees.ae/en/ehs/rc/Pages/RC-Circulars.aspx">https://www.trakhees.ae/en/ehs/rc/Pages/RC-Circulars.aspx</a></p> <p>لمزيد من المعلومات، يرجى التواصل مع تراخيص على البريد الإلكتروني: <a href="mailto:Customer.relationship@trk.pfc.ae">Customer.relationship@trk.pfc.ae</a></p> <p>هذا لعنايتكم الكريمة والتعاون معنا باتخاذ الإجراءات اللازمة.</p> |

Omar AlHamli

Executive Director-Licensing Department

Department of Planning and Development - Trakhees

عمر الهاملي

المدير التنفيذي- قسم التراخيص

دائرة التخطيط والتطوير - تراخيص